



Union
Syndicale
Fédérale
EPSU CJ

Sharing experience
Building solidarity

2 Dec 2019

Our positions in short

Click on stars (*) to read more

EPSU CJ defends a strict compliance with the Method of updating remuneration and pension.

No correction coefficient is possible for Luxembourg without a revision of the Staff Regulations. *

We wish to avoid a new Reform of the Staff Regulations. In the meantime, help us build solidarity!

Housing is a serious structural problem in Luxembourg. Give **EPSU CJ** the means to face it at the appropriate level!

Cross-border commuters: **EPSU CJ** will demand subsidies for your season-tickets! *

Promotions: **EPSU CJ**, which has invented the *prorata temporis* mechanism*, ensures its proper application!

Health insurance: Incomplete information is a disadvantage. Saying half-truths is a fault! Give us the means to fully inform you and defend you! [FR*](#)



EPSU CJ



Nos positions en bref

Click on stars (*) to read more

EPSU CJ veille au strict respect de la Méthode d'actualisation des rémunérations et des pensions.

Pas de coefficient correcteur possible pour Luxembourg sans révision statutaire. *

Nous ne voulons pas d'autre réforme du statut! Entretemps, construisons notre solidarité!

Le logement: un problème structurel au Luxembourg. Dotez **EPSU CJ** des moyens de l'attaquer au bon niveau!

Frontaliers: **EPSU CJ** demandera la subvention de vos abonnements de transport! *

Promotions: **EPSU CJ**, qui a inventé le mécanisme du *prorata temporis**, garantit son application correcte!

Assurance maladie: Disposer d'informations incomplètes est un désavantage. Dire des demi-vérités est une faute! Donnez-nous les moyens pour vous informer correctement! *

EPSU CJ has obtained a pay supplement for colleagues who earn less than the Luxembourg Minimum Social Wage. * _



EPSU CJ a obtenu un complément de rémunération pour les collègues qui gagnent moins que le Salaire social minimum luxembourgeois. * _

EPSU CJ takes legal action for colleagues who lost their pension rights by the fault of the administration. Give us the means to continue! * _



EPSU CJ mène des actions en justice pour les collègues qui ont perdu leurs droits à pension par la faute de l'administration. Donnez-nous les moyens de continuer! * _

Despite its lack of human resources *, **EPSU CJ** has been able to deal with things that matter. Give us the means to do much more!



Privée de ressources humaines *, **EPSU CJ** a pu s'occuper de sujets importants! Fournissez-nous les moyens de faire beaucoup plus!

Restore the missing balance! You will need **EPSU CJ** in more than one way! Vote for all 13 candidates * _ of the **EPSU CJ** list !



Restaurez l'équilibre manquant! Vous aurez besoin de l'**EPSU CJ** à tous les niveaux! Votez pour tous les 13 candidats * _ de la liste **EPSU CJ** !